
Veckans regelnöt v. 34 2024  

Ja eller Nej-frågan 
Får du droppa för pluggad boll om din boll lägger sig i en annan bolls 
nedslagsmärke på fairway?  
 

Signalering för spelavbrott på grund av mörker när bara en av spelarna i gruppen 
slagit ut  
Denna situation inträffar under en singeltävling slagspel. 

En grupp om tre spelare befinner sig vid tee på hål 18. Precis efter att Leo, som 
första spelare i gruppen, har slagit ut, hörs högt och tydligt tre korta signaler 
upprepade gånger från en siren. Tävlingsledningen har alltså signalerat för ett 
”normalt” spelavbrott och inte för att det är en farlig situation, och det är ingen 
tvekan om att dagens spel avbrutits på grund av mörker.   
Vad gäller?  

A Eftersom en av spelarna i gruppen påbörjat spelet på hålet, så måste samtliga 
spelare spela färdigt hålet.     

B Eftersom inte alla spelare i gruppen påbörjat spelet på hålet, så får den spelare 
som slagit ut välja att fortsätta spelet på hålet, och i så fall spela färdigt detta. 
De andra spelarna får inte slå ut.  

C Spelarna i gruppen måste komma överens om ifall de ska spela hålet, och i så 
fall måste samtliga spela färdigt detta.   

D Spelarna i gruppen får individuellt bestämma om de ska spela hålet eller avbryta 
spelet. Om en spelare väljer att fortsätta spelet, får spelaren senare ångra sig 
och avbryta spelet.  

OBS! Försök motivera svaret med rätt regel eller Clarification (Klargörande).      

 

 



Veckans regelnöt v. 34 2024 – Facit  

Ja eller Nej-frågan 
Får du droppa för pluggad boll om din boll lägger sig i en annan bolls 
nedslagsmärke på fairway?  
Nej. Bollen måste ligga i sitt eget nedslagsmärke. R 16.3 

Signalering för spelavbrott på grund av mörker när bara en av spelarna i gruppen 
slagit ut  
Denna situation inträffar under en singeltävling slagspel. 

En grupp om tre spelare befinner sig vid tee på hål 18. Precis efter att Leo, som 
första spelare i gruppen, har slagit ut, hörs högt och tydligt tre korta signaler 
upprepade gånger från en siren. Tävlingsledningen har alltså signalerat för ett 
”normalt” spelavbrott och inte för att det är en farlig situation, och det är ingen 
tvekan om att dagens spel avbrutits på grund av mörker.   
Vad gäller?  

A Eftersom en av spelarna i gruppen påbörjat spelet på hålet, så måste samtliga 
spelare spela färdigt hålet.     

B Eftersom inte alla spelare i gruppen påbörjat spelet på hålet, så får den spelare 
som slagit ut välja att fortsätta spelet på hålet, och i så fall spela färdigt detta. 
De andra spelarna får inte slå ut.  

C Spelarna i gruppen måste komma överens om ifall de ska spela hålet, och i så 
fall måste samtliga spela färdigt detta.   

D Spelarna i gruppen får individuellt bestämma om de ska spela hålet eller avbryta 
spelet. Om en spelare väljer att fortsätta spelet, får spelaren senare ångra sig 
och avbryta spelet.  

OBS! Försök motivera svaret med rätt regel eller Clarification (Klargörande).     

I den aktuella situationen har tävlingsledningen signalerat för ett normalt 
spelavbrott. Lokal regel  
I och med att en av spelarna påbörjat spelet på hålet, innan spelavbrottet 
meddelades, får var och en avgöra om han eller hon vill fortsätta spelet på hålet. En 
spelare som väljer att fortsätta spela, får därefter när som helst avbryta spelet. R 5.7  
OBS En spelare som en gång valt att avbryta spelet, får därefter inte återuppta 
spelet.  

Svarsalternativ D   

Häromveckan var det ett annorlunda mörkeravbrott i sista bollen på hål 18 under 
finalronden i Wyndham Championship på USA-touren.    

https://golf.com/news/matt-kuchar-stops-72nd-hole-upends-tour-finish/

